
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 16. juni 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 970
Vil ministeren oplyse, om det er muligt for Danmarks Naturfredningsforening
at rejse sager mod lodsejere få år efter, at de har tabt en tilsvarende sag, hvis
intet har forandret sig siden sagens afgørelse? I bekræftende fald ønskes en
forklaring af, hvorfor denne mulighed foreligger.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Hjermind Dencker (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Dencker@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
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